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Już tylko kilka godzin dzieli nas od historycznego wydarzenia, pierwszych

w historii derbów Rzymu w finale Coppa Italia. Jak widzą wieczorny

pojedynek ludzie włoskiego świata piłki?

 

Alessandro Costacurta (były gracz Milanu, ekspert Sky Sport) dla Radio

Mana Sport:

- Kto wygra derby? Roma. Będzie 2-0 dla zespołu Giallorossich.

 

Fabio Capello (były trener Romy) dla asroma.it:

- Roma podejdzie do spotkania lepiej z punktu widzenia psychologicznego, wygrana

z Napoli może być pozytywnym bodźcem. Jako obserwator znam problemy ze

świeżością atletyczną po stronie Lazio. Jednak derby to wydarzenie, które wykracza

poza wszystkie inne, sprawia, że odnajdujesz siły i energię, których nie jesteś nawet

w stanie sobie wyobrazić. To będzie piękny mecz.

 

Sebino Nela (były gracz Romy) dla romatoday.it:

- Taktycznie Roma i Lazio będą różniły się naprawdę niewiele, to będzie mecz

nerwów. Petkovic i Andreazzoli muszą bardziej uważać na głowy sowich graczy niż

na przygotowanie taktyczne. Kluczowymi graczami będą Totti po jednej stronie i

Klose po drugiej. To będzie mecz o dużym napięciu, gdzie estetyka gry pozostaje za

plecami.

 

Bruno Giordano (były napastnik Lazio) dla calciomercato.it:

- To bardzo ważny mecz, nie wiem czy nie najważniejszy i czy były bardziej

decydujące derby. Z pewnością, po rozczarowującym sezonie z obydwu stron,

wygranie derbów mogłoby przywrócić rzeczy na swoje miejsce, a zwłaszcza dać

awans do europejskich pucharów.

 

Francesco Graziani (były gracz Romy) dla insideroma.com:

- Roma posiada atak wysokiej jakości, ale wśród wszystkich wymienię Destro, jeśli
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zagra. Dla Tottiego będzie to szczególne spotkanie, jedne z najważniejszych w

karierze, stąd myślę, że będzie jednym z najważniejszych na boisku.

 

Pierluigi Casiraghi (były gracz Lazio) dla calciomerato.com:

- Lazio i Roma podejdą do meczu w mniej więcej tej samej kondycji psychofizycznej.

Obydwa zespoły rozegrały podobny sezon. Roma zaczęła słabo, potem z

Andreazzolim było lepiej; Lazio przeszło odwrotną drogę, stąd nie będzie faworyta.

 

Mario Brozzi (były szef sztabu medycznego Romy) dla insideroma.com:

- Derby wygra ten, kto stworzył przed meczem lepszą atmosferę w otoczeniu, aby

podejść do meczu spokojnie, jak najlepiej go interpretując. Zapłaci ten, kto wyjdzie

zdenerwowany na murawę. W tych meczach nie ma faworytów, gdyż istnieje wiele

niekontrolowanych zmiennych. Ten, kto będzie cieszył się z gry bardziej, wygra

spotkanie.

 

Walter Mazzarri (trener Interu Mediolan) dla Il Messaggero:

- Tym razem Lazio-Roma to więcej niż zwykłe derby. Zwycięstwo, oprócz tego, że

ustanowi supremację między drużynami ze stolicy, zagwarantuje puchar, możliwość

gry w Superpucharze Włoch i przepustkę do Ligi Europejskiej. Jutro wieczorem Lazio

i Roma zagrają o wszystko.

 

Giuseppe Giannini (był kapitan Romy) dla Sky Sport:

- To będzie mecz napięty, nerwowy i mało widowiskowy.

 

Luciano Marangon (były obrońca Romy) dla tuttomercatoweb.com:

- Kto podejdzie lepiej do meczu? Myślę, że Roma, widząc kilka ostatnich gier, myślę,

że podejdzie do meczu lepiej niż Lazio. Wszystko może się jednak zmienić na

kanwie tego, jak przygotują się do spotkania.
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Roberto Pruzzo (były gracz Romy) dla insideroma.com:

- W tym momencie jestem daleki od snucia prognoz. W takich meczach nigdy nie

ma faworyta, obydwie drużyny zawsze zaczynają od remisu.

 

Giuseppe Sannino (trener Palermo) dla lalaziosiamonoi.it:

- To mecz o niesamowitym znaczeniu również ze względu na przepustkę do

europejskich pucharów. Każdy trener chciałby przeżyć taki finał. Tak dla Lazio, jak i

Romy, istnieją przesłanki ku wygranej.

 

Fernando Orsi (były bramkarz młodzieżówki Romy i pierwszej kadry Lazio)

dla calcionews24.com:

- To będzie historyczny mecz dla miasta, stąd oczekiwanie jest na najwyższym

poziomie. Nie chodzi tu tylko o wzniesienie pucharu i awans do Ligi Europejskiej, a o

coś więcej: mecz oznacza walkę o supremację w stolicy w meczu, którego być może

nie będziemy mogli zobaczyć przez długi czas. Kto wygra, będzie długo pamiętany z

tego triumfu, kto przegra, będzie krytykowany przez długi czas.

 

Roberto Scarnechia (były gracz Romy) dla tuttomercatoweb.com:

- Myślę, że faworytem jest Roma, choć są to derby.
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